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Προς  τον  Υπουργό Υγείας, κ. Βασίλειο Κικίλια 

 
Θέμα: « Απαράδεκτες οι συνθήκες νοσηλείας της Ψυχιατρικής Κλινικής του 

Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Πατρών » 

 
 Κύριε Υπουργέ, 

 

  Η εποχή του κορωνοϊού έφερε για άλλη μια φορά στην επιφάνεια το ρόλο που καλείται να παίξει 

η Ψυχιατρική Επιστήμη σε μια εποχή βαθειάς κρίσης, ως όργανο βιοεξουσίας, όπου οι ψυχικά 

ασθενείς και όλοι οι κοινωνικά αποκλεισμένοι αντιμετωπίζονται από το Εθνικό Σύστημα Υγείας  

και τους κατασταλτικούς μηχανισμούς του ως «ζωές ανάξιες να ζουν» σε εφαρμογή του δόγματος 

του κοινωνικού δαρβινισμού.  

 Για μία ακόμη φορά και σύμφωνα με πληθώρα καταγγελιών συγγενών νοσηλευομένων στην 

Ψυχιατρική Κλινική του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Πατρών  η κατάσταση είναι τραγική,  με  

τις  τριτοκοσμικές συνθήκες νοσηλείας  να επικρατούν, ειδικά κατά το τελευταίο χρονικό 

διάστημα. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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 Πιο συγκεκριμένα, οι χώροι της Κλινικής δεν επαρκούν για  τους ασθενείς με αποτέλεσμα  πολλοί 

εξ’ αυτών  να  αναγκάζονται να νοσηλεύονται συνωστισμένοι σε διαδρόμους, στα ράντζα, με ό,τι 

αυτό συνεπάγεται για τα προσωπικά τους δεδομένα αλλά και το επίπεδο της φροντίδας  και 

νοσηλείας, που η Πολιτεία οφείλει να τους παρέχει. Επισημαίνεται  ότι την περασμένη εβδομάδα 

δημιουργήθηκε πραγματικά το αδιαχώρητο με τα ράντζα να φτάνουν τα 14, ενώ υπό «κανονικές 

συνθήκες» τα ράντζα στην συγκεκριμένη κλινική κυμαίνονται από 8 έως 10. 

 Εξαιτίας της συγκεκριμένης συνθήκης,  όχι μόνο δε διασφαλίζονται οι όροι υγιεινής και 

ασφάλειας για τους εργαζόμενους και δεν τηρούνται  οι κανονισμοί, αλλά  παρατηρείται και 

συγχρωτισμός μεταξύ ασθενών σε οξεία κρίση και άλλων που βαίνουν προς αποθεραπεία. Αν 

αναλογιστεί κανείς τα ελάχιστα τετραγωνικά μέτρα που αναλογούν σε κάθε νοσηλευόμενο, 

ψυχικώς πάσχοντα, θα αντιληφθεί ότι οι κακές συνθήκες νοσηλείας και διαβίωσης δεν συνάδουν 

με τις ιατρικά ενδεδειγμένες μεθόδους αντιμετώπισης των ψυχικών διαταραχών.  

  Οι άθλιες συνθήκες νοσηλείας- όχι μόνο στη συγκεκριμένη Ψυχιατρική Κλινική- αποτελούν 

σαφώς ένα περιβάλλον το οποίο μόνο θεραπευτικό δεν είναι για ανθρώπους που  χρήζουν ειδικής 

μεταχείρισης και μολονότι οι γιατροί και νοσηλευτές προσπαθούν διαρκώς να ανταποκριθούν, η 

ποιότητα της νοσηλείας είναι κάκιστη, εξαιτίας και των σημαντικών ελλείψεων σε προσωπικό. 

 

     Δεδομένων των προαναφερθέντων, ερωτάσθε: 

 

1) Σε ποιες παρεμβάσεις θα πρέπει να  προβεί άμεσα η  Διοίκηση του Νοσοκομείου σε 

συνεργασία με την 6η Υγειονομική Περιφέρεια, προκειμένου να αντιμετωπιστεί το μείζον 

πρόβλημα του συνωστισμού των ασθενών στην  Ψυχιατρική Κλινική του Πανεπιστημιακού 

Νοσοκομείου Πατρών; 

2) Έχετε διαπιστώσει ιδίοις όμμασι  την κατάσταση που επικρατεί στην Ψυχιατρική Κλινική 

του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Πατρών και εάν ναι, τι προτίθεστε να πράξετε προς 

την κατεύθυνση της βελτίωσης των συνθηκών νοσηλείας; 

3) Θα προβείτε άμεσα στην κάλυψη των κενών με προσλήψεις ιατρικού και νοσηλευτικού 

προσωπικού στην  Ψυχιατρική  Κλινική του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Πατρών; 



  

4) Ποια μέτρα θα λάβετε για την εξυγίανση και τον εκσυγχρονισμό των Ψυχιατρικών 

Μονάδων της Χώρας ;  

 

 

 

 

                                                                                         Η  ερωτώσα  Βουλευτής 

                                                                                                

                                                                                                       Αγγελική  Αδαμοπούλου 

                                                                                                Βουλευτής Α΄ Αθηνών, ΜέΡΑ25 




